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Protokół Nr XVI/2012 

z sesji Rady Gminy śołynia w dniu 27 września 2012 r. 
 

Sesja Rady Gminy śołynia odbyła się 27 września 2012 r. Posiedzenie rozpoczęło się  
o godz. 1000. W sesji uczestniczyli wszyscy radni gminy, wszyscy sołtysi, wójt gminy, 
zastępca wójta, sekretarz i skarbnik gminy oraz 10 kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy – zgodnie z załączonymi do protokołu listami obecności. 

 
Ad. 1 Przewodnicząca rady gminy Stanisława Czech powitała zebranych, stwierdziła 

kworum, następnie przedstawiła porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie, wolne wnioski. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budŜecie Gminy śołynia na 2012 r., 
b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy śołynia. 

4. Sprawy róŜne. 
 
Radni jednogłośnie zatwierdzili przedstawiony porządek posiedzenia. W tym punkcie sesji 
nie zgłosili wniosków. 

 
Ad. 2 Protokół z poprzedniej sesji rada przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Wójt gminy Andrzej Benedyk powiedział, Ŝe zwrócił się z prośbą do 

przewodniczącej rady o zwołanie sesji, w porządku której znalazły się tylko dwie uchwały,  
w związku z pisma marszałka województwa zawierającym prośbę o wprowadzenie  
w terminie do końca września 2012 r. zmian w budŜecie gminy oraz w wieloletniej prognozie 
finansowej związanych z realizacją projektu PSeAP. Powiedział, Ŝe w ramach projektu  
o nazwie Podkarpacki System e-Administracji Publicznej w urzędzie gminy wymieniona 
zostanie sieć komputerowa, komputery oraz wprowadzony zostanie elektroniczny obieg 
dokumentów. Zmiany budŜetu oraz wieloletniej prognozy finansowej miały dostosować te 
dokumenty do zmienionego harmonogramu realizacji projektu. 

Uchwała nr XVI/116/12 w sprawie zmian w budŜecie Gminy śołynia na 2012 rok  
została przyjęta jednogłośnie, 15 radnych głosowało za jej przyjęciem. 

Uchwała nr XVI/117/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy śołynia została przyjęta jednogłośnie, 15 radnych głosowało za jej 
przyjęciem. 
 

Ad. 4 Wójt przedstawił informację z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2011/2012. Powiedział, Ŝe sprawy te były przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty  
i Społecznych, na którym zostały szczegółowo omówione. Wspomniał, Ŝe największym 
problemem jest aktualnie zmniejszająca się liczba młodzieŜy i dzieci, od której naliczana jest 
subwencja oświatowa przekazywana gminie z budŜetu państwa. Zaznaczył, Ŝe w tej sytuacji 
gmina coraz więcej środków własnych musi przeznaczać na finansowanie oświaty. 

Wójt zwrócił się równieŜ do radnych i kierowników jednostek organizacyjnych gminy  
z prośbą o udział w zebraniach wiejskich w śołyni. Zaznaczył, Ŝe w pozostałych sołectwach 
gminy radni i kierownicy uczestniczą w zebraniach, które są okazją do tego, aby posłuchać 
czego od samorządu oczekują mieszkańcy. 

Radny Tomasz Dziurzyński zapytał o sprawę budowy boiska wielofunkcyjnego w śołyni. 
Wnioskował równieŜ o ustawienie w obrębie Ŝołyńskiego rynku dodatkowych stojaków dla 
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rowerów. Powiedział, Ŝe wielu mieszkańców jeździ rowerami i zwracają się do niego z taką 
prośbą. Mówił równieŜ o potrzebie zabezpieczenia rowu koło posesji p.Kostyńskiej, na 
początku ul.Białobrzeskiej. Stwierdził, Ŝe ziemie osunęła się w tym miejscu i nie ma 
przepływu wody. Sugerował, aby ułoŜyć tu betonowe korytka. 

Wiceprzewodniczący rady gminy Tadeusz Urban prosił, aby wystąpić z wnioskiem do 
przewoźników o zmianę trasy autobusu, kursującego z Łańcuta do Wydrza o godz. 22:10. 
Radny powiedział, Ŝe dobrze byłoby, gdyby autobus wracał z Wydrza do Łańcuta przez 
Brzózę Stadnicką, co umoŜliwiłoby jej mieszkańcom powrót z pracy po drugiej zmianie. 

Radny Jan Hałas zapytał, kiedy otwarty zostanie plac zabaw w Brzózie Stadnickiej. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe gmina rozstrzygnęła przetarg na budowę boiska wielofunkcyjnego 

„Orlik 2012” i końcem sierpnia zawarła umowę z wykonawcą. Dotąd jednak wykonawca nie 
rozpoczął prac mimo deklaracji. Zamawiający aktualnie czeka na rozpoczęcie budowy przez 
zakontraktowanego wykonawcę. Odnośnie stojaków rowerowych wójt odpowiedział, Ŝe 
sprawa zostanie rozpatrzona i jeŜeli będzie potrzeba, to dodatkowe stojaki zostaną zakupione. 
W sprawie rowu koło p. Kostyńskiej wójt zadeklarował przeprowadzenie rozmów z zarządem 
dróg powiatowych, który jest administratorem tej drogi. Obiecał równieŜ wystąpić do 
przewoźnika w sprawie zmiany kursu autobusu. Poinformował zebranych, Ŝe aktualnie na 
placu zabaw w Brzózie Stadnickiej montowany jest monitoring wizyjny. Powiedział, Ŝe plac 
zostanie udostępniony dzieciom juŜ w najbliŜszą sobotę. 

 
Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca rady podziękowała zebranym za udział 

w sesji. 
Sporządził: 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


